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K N A L L E B O R G S  S A M F Ä L L I G H E T S F Ö R E N I N G

Protokoll 05:07

KNALL EBORGSVÄGEN   7 D   •   1 7 8   3 5   •   E K ERÖ
TE L E FON :   0 8  5 6 0   3 5 0   6 6   •   E  P O S T :   0 8 . 5 6 0 3 5 0 6 6@COMHEM . S E

Styrelsemöte 20050913
 
Närvarande:                         Bengt Nyström (Ordförande)                    

Erik Bonn (Ordinarie ledamot)
Monica Örtengren (Ordinarie ledamot)
Maria von Köhler (Ordinarie ledamot)
Alexander Barnard (Ordinarie ledamot)
 

 
§1                  Ordföranden förklarade mötet öppnat.
 
§2                  Förslag till dagordning godkändes.
 
§3                  Föregående protokoll godkändes.
 
§4                  Kassören redogjorde för det ekonomiska läget.
 
§5                  Förslag på ny gräsklippare diskuterades. Styrelsen enades om att vi skall köpa en splitter

ny maskin. Styrelsen fortsätter att bereda ärendet för beslut på årsmötet 2006.
 
§6                  Beslut togs om höststädning den 2930/10. Gårdsombuden kallas till separat

gårdsombudsmöte 10/10.
 
§7                  Lekplatserna har kompletterats under sommaren och nu är den allmänna upprustningen

klar.
 
§8                  Tråkigt nog har en bil på den nedre parkeringen utsatts för en hjulstöld natten mellan

den 67/9. Dock fick tjuvarna endast med sig 2 st hjul då de blev bortskrämda av någon
anledning. Styrelsen uppmanar till extra vaksamhet!

 
§9                  Förslag har inkommit på att försöka arrangera ett gemensamt inköp av luftvärmepumpar

i dessa tider med höga elpriser. Tanken är att om många går samman så kan priset
pressas hos leverantörerna. Det första steget för att genomföra förslaget är att ta reda på
hur många som är intresserade av att medverka i en sådan upphandling. Intresseanmälan
görs till Maria von Köhler på epost maria.von.kohler@skolor.se. Se även mer
information på samfällighetens hemsida www.knalleborg.se. Notera att samfälligheten
som förening inte kan agera i ärendet utan detta är ett privat initiativ för medlemmarnas
bästa.

 
§10                Nästa styrelsemöte bestämdes till 13/10 kl 20:00.
 
                      Vid protokollet                     Justeras                               
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                      Alexander Barnard               Bengt Nyström                    


